
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 
 
Dato: 15-06-2021 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær Mette Roed Høg, Rashid Oso 
Steffen Holm Witsø, Vivi Brit Nielsen, Jane Mortensen, Thomas Brink Slothuus, Ulla Lassen, Birgit 
Dyngby og Mette Elmerdal 

Fraværende: Vivi Brit Nielsen, Camilla Rudebeck Juhl, Rashid Oso, Steffen Holm Witsø 

Sted: Mødelokale nr. 21 fra kl. 17.00 til kl. 19.00. Skolen er vært ved en lille sommerfrokost, der er 
portionsanrettet. Når I kommer ind på skolen, bedes I have mundbind på og spritte/vaske 
jeres hænder. 

 
Referent: 

 
LA 

 

1) Godkendelse af referatet fra sidste møde 

Referat Godkendt 

2) Elevtrivsel og inklusion – opfølgning på den drøftelse, vi havde i efteråret v./Jeppe 
 

Referat Sønderskov-Skolen skal gerne være det naturlige førstevalg for dem, der bor i distriktet. 
Det overordnede er, at eleverne oplever, at de har det godt på Sønderskov-Skolen. Det 
handler både om at løfte de fagligt dygtige som fagligt svage elever. 
Dette mener vi også sker, så hvordan kan vi blive bedre til at prale / fortælle de gode 
historier 
 
Der afsættes i efteråret et helt møde, hvor dette drøftes yderligere 

3) Aftale om håndtering af faglige udfordringer hos elever i grundskolen og på 

ungdoms- og voksenuddannelser 

Drøftelse af aftalen samt ideer til, hvordan skolebestyrelsen forestiller sig, at den 
udmøntes på Sønderskov-Skolen (se bilag) 
 

Referat Ifølge aftalen der er udsendt i begyndelsen af juni måned 2021 kan skolerne frit 
sammensætte undervisningen og kan ændre længden af skoledagen, så der i stedet 
sættes 2-lærere på. Denne mulighed drøftes for tiden i LMU og Skolebestyrelsen bakker 
op om at skolen arbejder videre med dette.  

4) Økonomi v./Ulla 
 

Referat Taget til efterretning 

5) LEAPS v./Mette 

 

Referat Orienteret om følgende: 
Skolen går fra kommende skoleår ind i år 6 med LEAPS.  
Der igangsættes en større proces omkring videreførelsen af LEAPS. Denne proces 
kører frem til jul.  
9. november 2021 afholdes fremvisningsaften. 

6) Skolebestyrelsens deltagelse ved forældremøder i 2021/2022 



 

Referat Oversigt over de planlagte forældremøder udleveret. Skolebestyrelsesmedlemmerne 
fordeler sig, så der deltager to på hvert møde. 
Skolebestyrelsen melder fordelingen tilbage til Mette senest tirsdag den 22. juni. 

7) Punkter til næste møde, tirsdag den 24. august: 
Skolebestyrelsens fokuspunkter i skoleåret 2021/2022 
 

Referat Fondsansøgninger 
Forældrearbejdsdag 

8) Eventuelt 

Referat  

 
Venlig hilsen  
Jeppe og Mette 


